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          Eğitim Bir-Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Fatih Mehmet Yavuz, Küre-
sel Gazeteciler Konseyi (KGK) Kırşe-
hir İl Temsilcisi, Kırşehir Memleket 
Gazetesi, Kırşehir Haber 40 İnternet 
Sitesi ve Memleket TV İmtiyaz Sahi-

bi Murat Sürmeli’yi ziyaret etti.
            Ziyarette, Kırşehir’in eğitim 
camiası ve genel sorunları üzerine 
kapsamlı değerlendirmelerde bulu-
nuldu.
           Başkan Fatih Mehmet Yavuz 

yaptığı açıklamada, eğitim camiası 
ve öğretmenlerin sorunlarının çözü-
müne yönelik gece gündüz çalıştık-
larını belirterek, “En büyük amacı-
mız, eğitim çalışanlarının ve öğret-
menlerimizin yaşadığı sıkıntıları

Yavuz:“15 bin öğretmen
 ataması yeterli değil” 

         “Yalnız taş duvar olmaz” demiş ata-
lar…
         Bugün bu söz Kırşehir için hiç ol-
madığı kadar anlamlı.
         Bu şehirde yaşıyoruz, bu toprakla-
rın insanıyız.
         Kırşehirliyiz.

NECMETTİN

 VEKİL BEN 

HAZIRIM DİYOR

         H. Baha Oker, Atatürk İlkokulu’nun 
kuruluşunda büyük emeği olan bir eğitimci-
dir. 
        Mucur’da birçok öğrenci yetiştirmiş, 
gayretli, becerikli ve girişken bir kişiliğe sa-
hip olan Baha Oker,1946 yılında yanan ikin-
ci okulun yerine yeni bir okul yapılması 

H. Baha Oker’ in 

Kaleminden 

Atatürk’ün 

Mucur’u Ziyareti

           Kırşehir Belediyesi Gençlik Merkezi 
(BEGEM) tarafından, üniversiteye hazırla-
nan gençler için 17 Mayıs 2025 Cumartesi 
günü saat 10.15’te Kırşehir Ahi Evran Üni-
versitesi Bağbaşı Kampüsü’nde Temel Ye-
terlilik Testi (TYT) Provası düzenlenecek.          
          Gençlerin gerçek sınav ortamını tec-
rübe etmeleri amacıyla organize edilen sı-
nav için kontenjan sınırlı tutulurken, katıl-
mak isteyen öğrenciler 30 Nisan 2025 

Kırşehir Belediyesi’nden 
üniversite adaylarına destek

TYT Provası 17 Mayıs’ta 
gerçekleştirilecek

Başkan Ekicioğlu: 
“Gençlerimizin Yanındayız,

 Eğitimde Fırsat 
Eşitliğini Savunuyoruz”

BEGEM TYT PROVASI İÇİN BAŞVURULAR
 30 NİSAN’DA SONA ERİYOR

Kırşehir İl Genel
 Meclisi'nde
 İl Encümen

 Üyeleri seçildi

Haberi 
2'de

"Kırşehir 
Eğitimde 
Zirve İçin

 Kenetlendi: 
Fatih 

Mehmet 
Yavuz’dan 
Sorunlara

 Çözüm

Kırşehir'de 
diş sağlığında
 yeni dönem!
Şehit Polis Hayrettin Yılmaz Ağız 
ve Diş Sağlığı Merkezi’nde Mobil

 Periapikal (RVG) cihazı hizmete girdi

Haberi 
2'de

    Kırşehir’de
      bursluluk
         sınavı

        heyecanı:
     2 bin 947

öğrenci katıldı

Haberi 
2'de

               Küresel 
Gazeteciler Konseyi 
(KGK) Kırşehir İl Tem-
silcisi, Kırşehir Mem-
leket Gazetesi, Kırşe-
hir Haber 40 İnternet 
Sitesi ve Kırşehir 
Memleket TV İmtiyaz 
Sahibi Murat Sürmeli, 
Başkan Demirci’yi ma-
kamında ziyaret etti.
              Samimi bir 
ortamda geçen ziya-
rette Başkan Demir-

ci, Kaman’ın gelece-
ğiyle ilgili planladıkla-
rı projeler ve çalış-
malar hakkında bilgi 
verdi.
              Kaman hal-
kının istek ve taleple-
ri doğrultusunda ça-
lışmalarını yönlendir-
diklerini belirten De-
mirci, 1924 yılında ku-
rulan Kaman Beledi-

yesi’nde ilk defa dü-
zenlenen bir prog-
ramla, “Hizmet Yol-
culuğu Buluşması” 
adı ile halkın huzuru-
na çıktıklarını, adeta 
halka hesap verdikle-
rini ifade etti.
           Tüm sorulara 
içtenlikçe cevap ver-
diklerini ve tüm ta-
lepleri de samimi bir 

şekilde aldıklarını vur-
gulayan Demirci, bu-
güne kadar yaptıkları 
çalışmalar ve bundan 
sonra yapacakları pro-
jeleri de anlattıklarını 
kaydetti.
            Kaman’ı 
daha ileriye taşıyacak 
projeleri bir bir haya-
ta geçireceklerini an-
latan Başkan

“Kaman’ı ortak 
akıl ile yönetiyoruz”

Kaman Belediye Başkanı Emre Demirci, Kaman'ı katılımcı yönetim
 anlayışıyla, halkla birlikte, ortak akılla geleceğe taşıdıklarını belirtti
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Mavlyuda HUDAYBERDIYEVA

         Kırşehir İl Genel Meclisi'nde yapılan 
seçimle yeni il encümen üyeleri belirlendi. 
İl Genel Meclis Başkanı Bülent Ozan, se-
çimlerin birlik ve beraberlik içerisinde ger-
çekleştirildiğini belirterek, sürecin şehrin ve 
köylerin gelişimine önemli katkı sağlayaca-
ğına inandığını ifade etti.
        Başkan Bülent Ozan, seçim sonrası 
yaptığı açıklamada, encümen üyelerinin 
hem şehir merkezinde hem de köylerde hiz-
metlerin daha etkin ve sağlıklı bir şekilde 
ulaştırılması için çalışacaklarını vurguladı. 
Ozan açıklamasında şu ifadelere yer verdi:
         "Kırşehir İl Genel Meclisimizde, il en-
cümen seçimlerimizi gerçekleştirdik. Şehri-
miz için faaliyetlerimizi sürdürürken, aynı za-
manda tüm köylerimize hizmetlerin daha 
sağlıklı ulaştırılması için il encümenlerimizin 
seçimini de yaptık. 
         Cumhur İttifakı olarak birlik ve bera-
berliğimizi sürdürüyoruz. İl encümeninde 
görev alan arkadaşlarımıza şimdiden başa-
rılar diliyorum. Köylerimizin refahı ve daha 
yaşanabilir olması için elimizden gelen gay-
reti göstermeye devam edeceğiz.”
          Başkan Ozan, seçilen encümen üye-
lerinin, Kırşehir’in her köşesine hizmet gö-
türme konusunda önemli görevler üstlene-
ceklerini ve köylere yönelik altyapı, hizmet 
ve yatırım çalışmalarının daha etkin bir şe-

kilde yürütülmesine katkı sağlayacaklarını 
ifade etti. 
          Ozan ayrıca, il genelinde köylerin 
yaşam standartlarını artırmak amacıyla 
planlanan projelerin yeni dönemde hız ka-
zanacağına da dikkat çekti.
MECLİS ÇALIŞMALARI DEVAM EDİ-
YOR
          Seçimlerin ardından İl Genel Meclisi, 
şehrin genel kalkınmasına yönelik projeler 
üzerinde de görüşmelerine devam etti. Mec-
lis üyeleri, Kırşehir'in farklı bölgelerinde ha-
yata geçirilmesi planlanan altyapı projeleri, 
tarım destek programları ve kırsal kalkın-
mayı destekleyici yatırımlar hakkında de-
ğerlendirmelerde bulundu.
          Başkan Ozan, meclis çalışmalarının 
sadece seçimlerle sınırlı kalmadığını, şehir 
ve köylerin daha yaşanabilir hale gelmesi 
için yoğun bir şekilde çalışmaya devam ede-
ceklerini belirtti. 
          İl Genel Meclisi'nin hedefinin, Kırşe-
hir'in her alanda kalkınmasına katkı sağla-
mak ve köylerdeki yaşam kalitesini yükselt-
mek olduğu vurgulandı.
          Yeni seçilen il encümen üyeleri, önü-
müzdeki süreçte Kırşehir'in köylerine yöne-
lik hizmetlerde önemli roller üstlenerek, ilin 
genel kalkınma vizyonuna destek verecek.
(SEVGİ ER)

Kırşehir İl Genel Meclisi'nde
 İl Encümen Üyeleri seçildi

          Kırşehir İl Sağlık Müdürlüğü bün-
yesinde hizmet veren Şehit Polis Hayret-
tin Yılmaz Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi, 
önemli bir sağlık teknolojisini daha hiz-
mete sundu. Merkezde taşınabilir (por-
table) Periapikal (RVG) cihazı aktif hale 
getirilerek hasta hizmetlerinde yeni bir 
dönemin kapıları aralandı.
         Yeni nesil mobil cihaz, özellikle 
evde sağlık hizmetlerinden yararlanan 
hastalar ile genel anestezi altında tedavi 
görecek hastaların tanı ve tedavi süreçle-
rinde etkin biçimde kullanılacak. Mobil ya-
pısı sayesinde hastaların bulunduğu or-
tamda hızlı ve güvenilir görüntüleme ya-
pabilen cihaz, diş hekimliği hizmetlerinde 
büyük kolaylık sağlayacak.
        Kırşehir İl Sağlık Müdürlüğü yetkili-
leri tarafından yapılan açıklamada, ciha-
zın hizmete girmesiyle birlikte tanı koyma 
süreçlerinin önemli ölçüde hızlanacağı ve 
daha etkili müdahalelerde bulunulabile-
ceği vurgulandı. 
         Açıklamada, “Mobil Periapikal 
(RVG) cihazı sayesinde, evde sağlık hiz-
meti alan hastalarımızın ve sedasyon ya 
da genel anestezi altında tedavi edilmesi 
gereken bireylerin ağız ve diş sağlığı 
problemlerine daha kısa sürede müdaha-
le edilebilecek.
          Böylece hem hastalarımızın sağlık 
süreçleri hızlanacak hem de hekimlerimi-
zin tanı ve tedavi imkanları artacak” ifa-
delerine yer verildi.
          Dijital görüntüleme teknolojisi ile 
donatılan taşınabilir RVG cihazı, ağız içi 
röntgen çekimlerinde yüksek çözünürlük 
sunarak, hekimlerin doğru teşhis koyma-
sına önemli katkılar sağlayacak.Ayrıca 
mobil özellikleriyle, özellikle yatağa ba-
ğımlı veya hareket kabiliyeti kısıtlı birey-
ler için büyük kolaylık oluşturacak.
Kırşehir Sağlık İl Müdürlüğü, vatandaşla-
ra sunulan ağız ve diş sağlığı hizmetlerin-
de kaliteyi artırmaya yönelik yatırımların 
süreceğini belirtti. (SEVGİ ER)

Kırşehir'de diş 
sağlığında yeni dönem!

           Milli Eğitim Bakanlığı tarafından dü-
zenlenen 2025 yılı İlköğretim ve Ortaöğre-
tim Kurumları Bursluluk Sınavı, Kırşehir’de 
büyük bir katılımla gerçekleştirildi. İl gene-
linde toplam 2 bin 947 öğrenci, gelecekteki 
eğitim hayatlarına önemli katkı sağlayacak 
burs imkânı için ter döktü.
Sınav, Kırşehir merkez ve ilçelerinde bulu-
nan 13 okulda, 159 salonda eş zamanlı ola-
rak yapıldı. Sınav sürecinin sağlıklı bir şekil-
de yürütülmesi için gerekli tüm hazırlıkların 
önceden tamamlandığı bildirildi. Sınav, her-
hangi bir aksaklık yaşanmadan başarıyla ta-
mamlandı.
           İl Millî Eğitim Müdürü Yasin Gülşen, 
sınav günü bazı okulları ziyaret ederek hem 
sınav sürecini yerinde inceledi hem de öğ-
rencilere moral verdi. Öğrencilerle sohbet 
eden ve başarı dileklerinde bulunan Gülşen, 
okul yöneticilerinden ve sınav gözetmenle-
rinden sınavın işleyişi hakkında bilgi aldı.
İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından sınav 
sonrasında yapılan açıklamada şu ifadelere 
yer verildi:
           “İlimizde, 13 okulda, 159 salonda 
ve toplam 2 bin 947 öğrencimizin katılımıy-
la İlköğretim ve Ortaöğretim Kurumları 
Bursluluk Sınavı başarıyla tamamlanmıştır. 

Sınavın güvenli, düzenli ve sağlıklı bir or-
tamda gerçekleşmesinde emek veren tüm 
okul yöneticilerimize, öğretmenlerimize ve 
görevli personelimize teşekkür ederiz.”
          Bursluluk sınavına katılan öğrenciler, 
başarılı olmaları halinde devlet desteğiyle 
eğitimlerine ekonomik açıdan daha rahat 
bir şekilde devam etme fırsatı elde edecek.
          Sonuçların Milli Eğitim Bakanlığı ta-
rafından ilerleyen günlerde açıklanması bek-
leniyor.
           Kırşehir'de gerçekleştirilen sınav, 
hem öğrenciler hem de aileleri için büyük 
bir heyecan ve umut kaynağı oldu. Sınav sü-
reciyle ilgili genel memnuniyetin yüksek ol-
duğu gözlendi. (HATİCE SÜRMELİ)

         Kırşehir’de bursluluk sınavı
        heyecanı: 2 bin 947öğrenci katıldı

Kırşehir Belediyesi’nden 
üniversite adaylarına destek
1'den Devam
tarihine kadar Kırşehir Belediyesi Gençlik Merkezi’ne şahsen başvu-
rarak kayıt yaptırabilecek. Kırşehir Belediye Başkanı Selahattin Eki-
cioğlu, TYT Provası ile ilgili yaptığı açıklamada, Kırşehir’in eğitimde-
ki başarısına katkı sağlamak amacıyla gençlere yönelik projeleri sür-
dürdüklerini belirtti. Belediye olarak sadece fiziki değil, sosyal ve 
eğitsel kalkınmayı da önemsediklerini vurgulayan Başkan Ekicioğlu, 
gençlerin üniversiteye hazırlık sürecinde desteklenmesi gerektiğini 
ifade etti. Başkan Ekicioğlu açıklamasında şunları söyledi:
           “Geleceğimizin teminatı olan gençlerimizin en iyi şekilde sı-
navlara hazırlanmaları için hem okul, hem aile hem de Kırşehir Be-
lediyesi olarak hepimize büyük görevler düştüğünün farkındayız. Ül-
kemizde eğitim söz konusu olduğunda yıllardır yaşanan aksaklıklar, 
ne yazık ki başta öğrenci kardeşlerimiz olmak üzere hepimizi fazla-
sıyla etkiliyor. Dileğimiz tüm gençlerimizin eğitimde fırsat eşitliğini 
yakalamasıdır. Bu kapsamda ücretsiz olarak düzenlediğimiz Destek-
leme ve Yetiştirme Kurslarımızın yanı sıra TYT Provası gibi prog-
ramlarla gençlerimizin yanında olmaya devam ediyoruz.”
            Gençlerin sınav stresini azaltmak ve gerçek sınav deneyimi 
kazandırmak amacıyla hazırlanan TYT Provası, Ahi Evran Üniversi-
tesi'nin geniş ve modern kampüs ortamında gerçekleştirilecek. Sı-
nava girecek öğrenciler, 2025 Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na 
(YKS) hazırlık süreçlerinde bu provadan önemli geri bildirimler ala-
bilecek.
             Belediye yetkilileri, sınava katılmak isteyen öğrencilerin be-
lirtilen tarihe kadar kayıt işlemlerini tamamlamalarının önemli oldu-
ğunu hatırlatırken, kontenjanların sınırlı olması nedeniyle erken baş-
vurunun avantaj sağlayacağını ifade etti.
             Kırşehir Belediyesi tarafından sürdürülen eğitim destek 
projeleri, kentteki gençler arasında memnuniyetle karşılanırken, 
BEGEM’in yıl boyunca yürüttüğü etkinlikler ve kurslar, sınavlara ha-
zırlanan öğrenciler için önemli bir kaynak olmaya devam ediyor.
Başkan Ekicioğlu sözlerini, “Sınavlara hazırlanan tüm öğrencilerimi-
ze başarılar diliyorum” diyerek tamamladı.
Kayıt Bilgisi:
- Son Başvuru Tarihi: 30 Nisan 2025
-Kayıt Yeri: Kırşehir Belediyesi Gençlik Merkezi (BEGEM)
-TYT Prova Tarihi: 17 Mayıs 2025 Cumartesi
-Saat: 10.15
-Yer: Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi Bağbaşı Kampüsü
             Bu anlamlı organizasyonla birlikte Kırşehir Belediyesi, eği-
timdeki duyarlılığını bir kez daha ortaya koyarken, gençlerin gele-
ceğe daha sağlam adımlarla ilerlemesi adına desteğini sürdürüyor.
Yeni gelişmeler oldukça kamuoyuna duyurulacak. (FİLİZ ÖZ)

Yavuz:“15 bin öğretmen
 ataması yeterli değil” 

1'den Devam
ortadan kaldırmak. Bu hedef doğrultusunda yoğun gayret içerisin-
deyiz” ifadelerini kullandı.
"KIRŞEHİR EĞİTİMDE MARKA KENT OLMAYI HAK 
EDİYOR”
           Yavuz, eğitimde marka kent hedefinin önemine dikkat çe-
kerek, merkezdeki okullardaki sınıf mevcutlarının düşürülmesi ve 
kenar mahallelerdeki okullara yönlendirmeler yapılarak bazı eğitim 
sorunlarının çözülebileceğini vurguladı.
“Merkezde yoğunluk oluşan okullarda öğrenci sayılarını azaltarak, 
kenar okulları da cazip hale getirmeliyiz. Bu adım, eğitim kalitesini 
doğrudan artıracaktır” dedi.
"ÜYE SAYISINDA BÜYÜK ARTIŞ SAĞLADIK”
           Fatih Mehmet Yavuz, sendika çalışmaları hakkında da bilgi 
vererek, göreve geldiklerinde 1150 civarında olan üye sayısını 
bugün 2 bin 350 seviyelerine çıkardıklarını belirtti.
“Eğitim Bir-Sen olarak, yetkili sendika olmanın sorumluluğuyla öğ-
retmenlerimizin yaşam standardını yükseltmek ve tüm eğitim çalı-
şanlarının haklarını savunmak için var gücümüzle çalışıyoruz” şek-
linde konuştu.
"15 BİN ÖĞRETMEN ATAMASI YETERLİ DEĞİL”
            Başkan Yavuz, hükümet tarafından açıklanan 15 bin söz-
leşmeli öğretmen atamasının önemli bir kazanım olduğunu ifade 
ederken, bunun yeterli olmadığını, atama bekleyen çok sayıda öğ-
retmen adayının olduğunu vurguladı.
“15 bin öğretmen ataması eğitim camiası için önemli bir adım 
ancak sahadaki ihtiyacı karşılamaktan uzak. Daha fazla öğretmen 
atamasının yapılması gerekiyor” dedi.
"MİLLETVEKİLİ NECMETTİN ERKAN’A TEŞEKKÜR”
           Kırşehir Milletvekili Necmettin Erkan’ın desteklerine de özel 
olarak değinen Yavuz, "Kırşehir eğitimine ve eğitim camiasına 
çözüm odaklı yaklaşımıyla, şehrimiz çok kıymetli ve çalışkan bir ve-
kile sahip. Sorunların çözümünde kendisinin desteğini sürekli yanı-
mızda görüyoruz" ifadelerini kullandı.
SÜRMELİ: "KIRŞEHİR’İN EĞİTİMDE ZİRVEYE ÇIKMASI 
İÇİN DESTEK VERMEYE DEVAM EDECEĞİZ”
           Gazeteci Murat Sürmeli ise ziyaretten duyduğu memnuni-
yeti dile getirerek, Eğitim Bir-Sen Kırşehir Şubesi'nin çalışmalarını 
yakından takip ettiklerini ve desteklediklerini belirtti.
           “Kırşehir’in eğitimde Türkiye’nin öncü illeri arasında yer al-
ması için bizler de basın olarak her zaman destek olmaya devam 
edeceğiz. Eğitim camiasının sesi olmaktan gurur duyuyoruz" dedi.
(MURAT BOR)

“Kaman’ı ortak akıl ile yönetiyoruz”
1'den Devam
Demirci, “El birliğiyle, gönül birliğiyle 
Kaman’ı geleceğe birlikte taşıyacağız.    
          Kaman’ı ortak akılla, halkımızla bir-
likte yönetiyoruz. Şeffaf ve hesap verebilir 
bir belediyecilik anlayışıyla yolumuza 
devam edeceğiz. 
          Bizimle birlikte Kaman Belediyesinin 
anlayışı halka hizmet, hakka hizmettir anla-
yışıdır.” dedi.
          Kırşehir Memleket Gazetesi ve Kırşe-

hir Haber 40 İnternet Sitesinin her zaman 
Kaman'ın tanıtımına ve Belediyenin hizmet-
lerinin kamuoyuna duyurulmasına katkı ver-
diğine işaret eden Başkan Demirci, bu has-
sasiyet için teşekkür etti.
         Gazeteci Murat Sürmeli de Kaman Be-
lediyesinin projelerini ve hizmetlerini takdir-
le karşıladıklarını ve böyle güzel çalışmaları 
haber yapmaktan dolayı mutlu olduklarını 
dile getirdi.
(MURAT BOR)
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 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürü 
Yasin Gülşen, Ata-
türk Ortaokulunu zi-
yaret ederek öğret-
menler ve öğrenci-
lerle bir araya geldi. 
 Eğitim-
öğretim sürecinin de-
ğerlendirildiği ziya-
rette, öğretmenlerin 
görüş ve önerileri 
dinlenerek okulun 
mevcut çalışmaları 
hakkında bilgi alındı.
 Ziyaret kap-

samında öğretmen-
ler odasında öğret-
menlerle buluşan İl 
Millî Eğitim Müdürü 
Gülşen, eğitim sü-
reçlerine yönelik 
genel değerlendir-
melerde bulundu. 
 Öğretmenle-
rin sahadaki dene-
yimlerini ve ihtiyaç-
larını dinleyen Gül-
şen, eğitim kalitesi-
nin artırılması adına 
yapılabilecek çalış-
malar üzerine istişa-

relerde bulundu.
 Okul Müdü-
rü Murat Mucuk’tan 
yürütülen eğitim-
öğretim faaliyetleri 
ve projeler hakkında 
bilgi alan Gülşen, sı-
nıfları da gezerek 
eğitim ortamlarını ye-
rinde inceledi. 
 Yapılan ça-
lışmaları değerlendi-
ren Gülşen, öğrenci-
lerin eğitim süreçle-
rinin daha verimli 
hale getirilmesi için 
gösterilen gayretten 
duyduğu memnuni-
yeti dile getirdi.
Özel Eğitim Sınıfı-

na Ziyaret
 Ziyareti kap-
samında okulda bu-
lunan özel eğitim sı-
nıfını da ziyaret 
eden Yasin Gülşen, 
özel gereksinimli öğ-
rencilerle yakından il-
gilendi. Sınıfta uygu-
lanan özel eğitim 
yöntemlerini yerinde 
gözlemleyen Gülşen, 
öğrencilerle sohbet 
ederek keyifli vakit 
geçirdi. 
 Gülşen, özel 
eğitim alanında yü-
rütülen çalışmaların 
önemine vurgu ya-
parak, her öğrenci-

nin bireysel ihtiyaç-
larına göre destek-
lenmesi gerektiğini 
ifade etti.
 İl Millî Eği-
tim Müdürü Yasin 
Gülşen’in ziyareti, 
Atatürk Ortaokulu 
öğretmen ve öğren-
cileri tarafından 
memnuniyetle karşı-
landı. 
 Müdür Gül-
şen, ziyaret sonunda 
okul yönetimine ve 
öğretmenlere başarı-
lar dileyerek, eğiti-
me verdikleri katkı-
lardan dolayı teşek-
kür etti. (FİLİZ ÖZ)

Gülşen, Atatürk Ortaokulu’ndaki 
eğitim faaliyetlerini inceledi

 Kırşehir Ti-
caret ve Sanayi 
Odası (TSO), Türki-
ye Odalar ve Borsa-
lar Birliği (TOBB) 
Başkanı M. Rifat Hi-
sarcıklıoğlu’nun, 81 
ilde gerçekleştirdiği 
bölge toplantıları 
sonrasında dile ge-
tirdiği temel sorunla-
ra ilişkin açıklamayı 
kamuoyuyla paylaş-
tı. 
 24 Nisan 
2025 tarihinde yapı-
lan açıklamada, son 
bir hafta içerisinde 7 
farklı bölgede dü-
zenlenen toplantılar-
da, 160 ilçedeki Oda 
ve Borsa başkanları-
nın katılımıyla il ve il-
çelerin ekonomik du-
rumu, sektörel sıkın-
tılar ve iş dünyasının 
taleplerinin detaylı 
şekilde ele alındığı 
belirtildi.
 TOBB Baş-
kanı Hisarcıklıoğ-
lu’nun açıklamasın-
da, Türkiye genelin-
de iş dünyasını etki-
leyen üç temel 
sorun öne çıktı:
-Finansmana erişim-
de yaşanan ciddi zor-
luklar,
-Zirai don felaketi ne-
deniyle tarım sektö-
ründe yaşanan 
büyük zararlar,
-Artan girdi maliyet-
lerinin emek yoğun 
sektörlerde yarattığı 
üretim ve rekabet so-
runları.
Finansmana Eri-
şimde Ciddi Sıkın-
tı
 Açıklamada, 
firmaların finansma-

na ulaşmakta büyük 
güçlük çektiği vur-
gulandı. Özellikle enf-
lasyonla mücadele 
sürecinde kredi im-
kanlarının daraldığı-
na işaret edilerek, 
uygun koşullarda fi-
nansmana erişimin, 
ekonomik büyüme-
nin sürdürülebilirliği 
açısından zorunlu ol-
duğu ifade edildi. 
 Hisarcıklıoğ-
lu, firmaların yatırım 
ve üretim planlarını 
gerçekleştirebilmesi 
için finansal destek 
mekanizmalarının 
güçlendirilmesi ge-
rektiğine dikkat 
çekti.
Zirai Don Felaketi 
Tarımı Vurdu
 TOBB Baş-
kanı Hisarcıklıoğlu, 
son dönemde yaşa-
nan zirai don felake-
tinin, başta meyve 
üreticileri olmak 
üzere tarım sektö-
ründe ciddi zararlara 
yol açtığını belirtti. 
 Açıklamada, 
çiftçilerin uğradığı za-
rarın karşılanması, 

borçların ertelenme-
si ve üretimin des-
teklenmesi gerektiği 
vurgulandı. Tarım 
sektörünün yaşadığı 
kayıpların telafi edil-
mesinin hem üretici-
ler hem de gıda arzı 
açısından kritik 
önem taşıdığı ifade 
edildi.
Artan Girdi Mali-
yetleri Rekabeti 
Zayıflatıyor
 Üçüncü 
temel sorun olarak 
ise enerji, işçilik ve 
hammadde gibi girdi 
maliyetlerindeki hızlı 
artış gösterildi. 
 Özellikle 
tekstil gibi emek 
yoğun sektörlerde 
bu maliyetlerin, fir-
maların rekabet gü-
cünü zayıflattığı, üre-
timden vazgeçmek 
zorunda kalan işlet-
melerin sayısında 
artış yaşandığı belir-
tildi. Hisarcıklıoğlu, 
bu durumun hem is-
tihdamı hem de ih-
racatı olumsuz etki-
lediğini dile getirdi.
“Acil Çözüm Bek-

liyoruz” Çağrısı
 Kırşehir TSO 
tarafından da des-
teklenen değerlen-
dirmede, ülke gene-
linde iş dünyasının 
çözüm odaklı adım-
lar beklediği vurgu-
landı. Hisarcıklıoğlu, 
açıklamasının sonun-
da şu çağrıyı yaptı:
“Türkiye’nin her kö-
şesinden yükselen 
bu üç ortak çağrıya, 
devletimizin ivedilik-
le yanıt vermesini 

bekliyoruz. Hemen 
şimdi, güçlü destek 
zamanı!”
 Kırşehir iş 
dünyası da, TOBB ta-
rafından dile getiri-
len bu üç temel so-
runla doğrudan yüz-
leşiyor. Kentin eko-
nomik aktörleri, yet-
kililerden kalıcı, etkin 
ve hızlı çözüm öneri-
lerinin bir an önce 
hayata geçirilmesini 
talep ediyor.
(SEVGİ ER)

Kırşehir TSO, TOBB’un 
tespit ettiği üç temel 
soruna dikkat çekti

1'den Devam
 Birlikte güç doğar sözüyle hareket 
etmeliyiz.
 Bu gerçeği görmezden geldiğimiz 
sürece yerimizde saymaya devam ederiz.
 Biz de diğer iller gibi gelişmek, bü-
yümek, hizmet almak istiyoruz.
 Fakat hizmet alamamaktan yakını-
yoruz.
 Çünkü çoğu zaman yalnızız.
 Oysa bir şehir olarak bir olmalı, iri 
olmalı, diri olmalı ve “yalnızca Kırşehir” di-
yebilmeliyiz.
 Birlikte aynı takımın oyuncaları 
olursa takım sporuyla birlikte güç doğar.
 Bu gerçeği görmezden geldiğimiz 
sürece yerimizde saymaya devam ederiz.
 Ama ne zaman hizmetten, kalkın-
madan söz edilse, hemen ardından aynı 
yakınma geliyor:
 “Kırşehir yine geri kaldı.”
 Neden geri kalıyoruz?
 Çünkü ne yazık ki birçok zaman 
yalnızız.
 Bir olamıyoruz, birlik olamıyoruz, 
birbirimizi sevemiyoruz.
 Bugün AK Parti Kırşehir Milletvekili 
Necmettin Erkan, şehrin geleceği için ciddi 
bir çaba içinde.
 Ankara’da proje kovalıyor, yatırım 
sözü alıyor, Kırşehir’in ihtiyaçlarını dile ge-
tiriyor.
 Ancak bu çaba ne yazık ki Kırşehir 
nezdinde seçilmişler yanında karşılık bul-
muyor.
 Eleştiren bol yapıcı olacaklarda 
ses yok.
 Ne bir destek açıklaması ne bir 
paylaşım ne de bir sahiplenme…
 Peki neden?
 Neden Kırşehir ticaret odası, 
borsa, esnaf odaları, sivil toplum teşkilat-
ları seçilmiş encümenler il teşkilatları şeh-
rin vekilinin neden arkasında durmuyor-
lar?
 Neden aynı hedef için birlikte ha-
reket edilmiyor?
 Bir ilin vekili tek başına ne kadar 

mücadele edebilir?
 Bir şehir, sadece bir kişinin omuz-
larına yüklenerek kalkınabilir mi?
 Necmettin Erkan, “Ben hazırım” 
diyor.
 Kırşehir seçilmiş koltuk tutkunları 
hazır mı?
 Kırşehir’in tüm seçilmişleri elini 
taşın altına koymaya hazır mı?
 Siyaset kişisel rekabetle değil, 
ortak akılla yapılır.
 Hizmet; ben değil, biz diyebilme 
meselesidir.
 Bu şehirde yaşayan her bir ferdin 
talebini, beklentisini merkeze almadan, in-
sanı hizmetin öznesi haline getirmeden ba-
şarı gelmez.
 Kırşehir’in muazzam bir potansi-
yeli var.
 Ama bu potansiyel, sadece vekilin 
mücadelesiyle açığa çıkmaz.
 Muhalefet, iktidar parti gözetilme-
den belediye başkanları da meclis üyeleri 
de il ilçe teşkilatları gençlik ve kadın kolla-
rı da aynı kararlılıkla bu yürüyüşe katılmak 
zorunda.
 Bu şehir için taşın altına elini koy-
mayan, laf söyleme hakkını da kaybeder.
 Tek başına bir taş, ne kadar sağ-
lam olursa olsun bir duvar kuramaz.
 Ancak taşlar bir araya gelirse, ka-
lıcı bir yapı inşa edilir.
 Bugün Kırşehir’in ihtiyacı da işte 
tam olarak bu:
 Birlikte yürümek, birlikte üretmek, 
birlikte ses olmak.
 Milletvekili Necmettin Erkân ben 
hazır. Kırşehir hazır. Diyor…

 Kırşehir İl 
Genel Meclis Başka-
nı ve Kırşehir İli Da-
mızlık Sığır Yetiştiri-
cileri Birliği Başkanı 
Bülent Ozan ile AK 
Parti Kırşehir İl Baş-
kanı Seher Ünsal, 
Milliyetçi Hareket 
Partisi (MHP) Kırşe-
hir Merkez İlçe Baş-
kanı Yasin Berktaş’a 
taziye ziyaretinde bu-
lundu.
 Geçtiğimiz 
günlerde hayatını 
kaybeden Cahit 
Berktaş’ın vefatı 
dolayısıyla ger-
çekleştirilen ziya-
rette, merhumun 
ruhu için dualar 
edilirken, Berktaş 
ailesine sabır ve 
başsağlığı dilekle-
ri iletildi. 
 Ziyaret, Kır-
şehir’deki siyasi tem-

silciler arasında sa-
mimi bir dayanışma 
örneği olarak değer-
lendirildi.
 Taziye son-
rası açıklamalarda 
bulunan İl Genel 
Meclis Başkanı Bü-
lent Ozan, duyduğu 
üzüntüyü şu sözlerle 
dile getirdi:
 “MHP Mer-
kez İlçe Başkanı-
mız Yasin Berk-

taş’ın kıymetli ba-
bası Cahit Berk-
taş’ın vefatı sebe-
biyle ailesine tazi-
ye ziyaretinde bu-
lunduk. Rabbim 
merhuma rahme-
tiyle muamele ey-
lesin, mekanı cen-
net olsun. Ailesi-
ne, sevenlerine ve 
tüm yakınlarına 
sabırlar diliyo-
rum.”

 Ziyaret kap-
samında, siyaset 
üstü bir anlayışla 
ortak değerlerde bu-
luşmanın ve insani 
sorumlulukların 
önemi bir kez daha 
vurgulandı. Samimi 
bir ortamda gerçek-
leşen taziye ziyareti, 
birlik ve beraberlik 
mesajlarıyla sona 
erdi. (HATİCE 
SÜRMELİ)

Başkan Ozan, “Cahit 
Berktaş’a Allah’tan rahmet, 

ailesine sabır diliyoruz”
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 Kırşehir’in 
Kaman İlçesi’nde 23 
Nisan Ulusal Ege-
menlik ve Çocuk Bay-
ramı etkinlikleri kap-
samında anlamlı bir 
buluşma gerçekleşti-
rildi. 
 Kaman Bele-
diye Başkanı Emre 
Demirci, 23 Nisan’a 

özel düzenlenen ya-
rışmalara katılan ço-
cuklarla bir araya ge-
lerek, onların bay-
ram coşkusuna ortak 
oldu.
 Belediye ta-
rafından organize 
edilen yemek prog-
ramında çocuklarla 
buluşan Başkan De-

mirci, etkinlik bo-
yunca çocuklarla tek 
tek ilgilendi, onlarla 
sohbet ederek bay-
ram sevincini pay-
laştı. 
 Çocukların 
yüzlerindeki neşe 
ve heyecanın ken-
dilerini de mutlu 
ettiğini belirten 

Belediye Başkanı 
Demirci, sosyal 
medya hesabın-
dan yaptığı payla-
şımda şu ifadelere 
yer verdi:
 “23 Nisan 
coşkusunu, yarışma-
lara katılan çocukla-
rımızla birlikte dü-
zenlediğimiz yemek 

programında paylaş-
tık. Gözlerindeki he-
yecan, geleceğe dair 
umutlarımızı büyüt-
tü. Teşekkürler ço-
cuklar, iyi ki varsı-
nız!”
 Çocuklar 
tarafından yoğun 
ilgi gören buluş-
ma, samimi ve ne-
şeli görüntülere 
sahne oldu. Prog-
ram sonunda Baş-
kan Demirci ve ço-
cuklar hatıra fo-
toğrafları çektire-
rek bu özel anı 
ölümsüzleştirdi.
 Etkinlik, 
Kaman’da 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı kut-
lamalarına ayrı bir 
renk kattı ve çocuk-
ların yüzlerindeki te-
bessümle hafızalar-
da yer etti.
HATİCE 
SÜRMELİ)

Belediye Başkanı Demirci: 
“Çocukların gözlerindeki 

ışık umudumuzu büyütüyor”

 Eğitim Bir 
Sen ve Memur Sen 
Kırşehir Şube Başka-
nı Fatih Mehmet 
Yavuz, kamu perso-
nel sistemi içerisinde 
uzun süredir tartışı-
lan bir konuya resmî 
bir açıklık getirildiği-
ni duyurdu. 
 Başkan 
Yavuz, işçi statü-
sünde çalışan per-
sonelin memur 
kadrosundaki per-
sonele amirlik ya-
pamayacağına 
dair Cumhurbaş-
kanlığı Genel Sek-
reterliği tarafın-
dan yapılan de-
ğerlendirme doğ-
rultusunda önemli 
bir karar alındığı-
nı belirtti.
 Yavuz, Eği-
tim Bir Sen olarak 
Kurum İdari Kurul 
Toplantılarında gün-
deme taşıdıkları ve 
sonrasında yazılı baş-
vurularla takibini sür-
dürdükleri konunun, 
Cumhurbaşkanlığı ve 
Yükseköğretim Ku-
rulu (YÖK) nezdinde 
karşılık bulduğunu 

ifade etti. 
 Cumhur-
başkanlığı Genel 
Sekreterliği’nin 
bu konuda hazır-
ladığı görüş yazı-
sının YÖK tarafın-
dan tüm devlet 
üniversitelerine 
gönderildiğini 
açıklayan Yavuz, 
yapılan düzenle-
meyle kamu ku-

rumlarında yaşa-
nan görev ve 
yetki karmaşası-
nın önüne geçile-
ceğini vurguladı.
 YÖK aracılı-
ğıyla üniversitelere 
iletilen yazıda, kamu 
hizmetlerinin gerek-
tirdiği asli ve sürekli 
görevlerin yalnızca 
memur ve diğer 
kamu görevlileri eliy-
le yürütülmesi ge-
rektiği belirtilerek, 
işçi statüsünde istih-
dam edilen persone-
lin 657 sayılı Devlet 
Memurları Kanunu 
kapsamında müdür, 
şef, amir gibi pozis-
yonlara atanmasının 
hukuken mümkün ol-
madığı açıkça ifade 
edildi.

Fatih Mehmet 
Yavuz, açıklama-
sında şu ifadelere 
yer verdi:
 “Uzun süre-
dir üzerinde durdu-
ğumuz ve çözüm ara-
yışı içerisinde oldu-
ğumuz bu konunun 
resmiyete kavuşma-
sı, kamu kurumların-
da görev dağılımı ve 
yetki hiyerarşisi açı-
sından önemli bir dü-
zenlemeye işaret et-
mektedir. 
 Eğitim Bir 
Sen ve Memur 
Sen olarak bu ko-
nuda gösterdiği-
miz ısrarlı çabala-
rın sonuç verme-
sinden büyük 
memnuniyet du-
yuyoruz. Emeği 

geçen herkese te-
şekkür ediyoruz.”
 Başkan 
Yavuz, bu düzenle-
menin özellikle üni-
versiteler başta 
olmak üzere birçok 
kamu kurumunda ya-
şanan görev tanımı 
karmaşasını ortadan 
kaldırarak işleyişin 
daha sağlıklı bir ze-
mine oturmasına 
katkı sağlayacağını 
belirtti.
 Yapılan bu 
netleştirmenin, 
kamu personel reji-
minin temel ilkeleri 
olan liyakat, kariyer 
ve hizmetin gereklili-
ği esaslarına da uy-
gunluk taşıdığına dik-
kat çekildi.
(MURAT BOR)

İşçi statüsündeki personelin 
memura amir olarak görevlendirilmesi 

hukuken mümkün değil!

1’den Devam
için kurulan komisyon tarafından da gö-
revlendirilir; bizzat ustalığını ve ameleliğini 
yürüttüğü okulu 1953-1954 eğitim-
öğretim yılında açmaya muvaffak olur. 
 Okulun açılmasını müteakiben de 
okulun başöğretmeni(müdür)olarak ata-
nır.1973 yılında emekli olana kadar bu 
aynı okulda idareci olarak vazife yapar.
 Orijinal metni yazının devamında 
verilen metin kendi el yazısıyla yazmış, so-
nuna o günün tarihini koymuş, altını da im-
zalamıştır. 
 Metin, Atatürk’ün Mucur’a gelişi-
nin kutlanmaya başladığı 22 Aralık 1972 ta-
rihindeki programda kendisi tarafından 
okunmuş, o tarihten bugüne kadar da kal-
dırıldığı dolapta beklemiştir. 
 Mucur Eğitim tarihi üzerine yürü-
tülen bir alan araştırmasında okul müdürü 
Hüseyin Erbaş’ın göstermesiyle, tarafımca 
ilk defa bulunan metnin genel olarak 
Mucur tarihine, özelde ise Mucur eğitim ta-
rihine yeni bilgiler katacağı düşünülmekte-
dir.
 Çeşitli vesilelerle metni verdiğim 
kişilerin benden izinsiz bir şekilde başka ki-
şilerle paylaşması neticesinde benden 
önce iki kişi tarafından yayınlanmıştır.
 Emeğe saygı namına en azından 
kendilerinin erişemediği bu bilgi için bir ka-
dirşinaslık gösterilip teşekkür etselerdi ne 
kaybederlerdi bilemiyorum.
Atatürk’ün Mucur’a Gelişi 15.2.1973
 Atatürk’ü şahsen üç defa görmüş 
Mucur’a geliş ve gidişinde karşılama töre-
nine bizzat katılmış Mucur’lu bir öğretmen 
olarak yapmış olduğum incelemeler ve gör-
gülerime dayanarak benden sonra gelecek 
kuşağa ışık tutmak amacı ile anılarımı ak-
tarmağa çalışacağım.
 Mustafa Kemal Paşa 19 Mayıs 
1919’da Samsuna çıktığı zaman memleke-
tin durumu herkesçe bilindiği gibi, çok 
kötü idi. Amasya’dan bütün illere ve ko-
mutanlara bir genelge yayınlayarak 
Sivas’da büyük bir Milli Kongrenin toplana-
cağını bildiriyordu. 
 Her il ve ilçeden temsilciler gön-
derilmesini istiyordu.
 Bunun üzerine halen sağ olan Kö-
sevağzın[ -Köse vaiz’in .] 
 Ahmet Canatan,Salim Fıkırko-
ca,Kocağanın Mustafa Dara,Yazıkınıklı 
Hasan Hüseyin Aksoy’dan aldığım bilgiye 
göre Mucur’da da Kaymakam Cavid beyin 
başkanlığında Belediye Reisi Derviş 
Ağa(Derviş Dündar),Hacı fakının Nuri 
Efendi(Nuri Sarıoğlu),Ahmet Canatan 
,Hacı Şakirin Süleyman ağa,Ağanın Musta-
fa efendi(Mustafa Aksoy) dan kurulu Mü-
dafaai Hukuk Cemiyetini(dernek)kuruyor-
lar.
 İlk iş olarak Ferid[ -H.Baha 
OKER’in imlasında herhangi bir düzeltme 
yapılmamıştır.] paşa hükümetini acı bir li-
sanla tanımadıklarını Babailiye bildiriyorlar. 
Bu telgrafın altına Müdafaa, Hukuk Cemi-
yeti adına Ahmet Canatan imza koyuyor.
 Diğer taraftan Belediye Reisi Der-
viş Dündar merhum Müdafaai Hukuk ve 
Mucur’lular adına Sivasta bulunan Ata-
türk’e(İstanbul hükümetini tanımıyoruz 
size bağlıyız. Ankara’ya geçerken Mucur’a 
d teşrif ederseniz minnetdar kalırız) me-
alinde telgrafı çekiyor.
 Atatürk’de cevaben:( Geçerken uğ-
rayacağım ilginize teşekkür ederim) şeklin-
deki telgrafı Derviş ağa bana okutmuştu.
Sivas Milli Kongreye Mucuru temsilen şube 
reisi binbaşı Sadık Vicdani ile Mucur’lu Ha-
cıbektaş nahiye müdürü,merhum Avni Er-
kanlı gönderiliyor.Kendilerine bir yaylı tutu-
lup,300 lira yol parası veriliyor.
 Merhumlar kongrenin zamanını ge-
çirmiş olacaklar ki Şarkışla yakınlarında 
Atatürk ile karşılaşıyorlar.Dönüp geliyor-
lar.kayseri’den durumu telle Mucur’a bildi-
riyorlar.
 Müdafaai Hukuk Cemiyeti ve 
Mucur’un ileri gelenleri Mustafa Kemal pa-
şayı karşılamak, muhtemel bir baskına 
karşı Mucuru müdafaa etmek için çareleri-
ni arıyorlar. Bunun üzerine jandarma ko-
mutanı yüzbaşı[ -Bir önceki paragrafta 
şube reisi Sadık Vicdani beyin ünvanı bin-
başı olarak verilirken burada yüzbaşı ola-
rak verilmektedir.] 
 Sadık beyin maiyetinde Mucur’dan 
Mustafa Dara, merhum Fitilin Sıddık 
Çavuş(Sıttık Köksal),Gençağanın Ömer 
Çavuş, İmamın Mehmet, Bekir Çavuşun 
Ahmet Köksal, Fıkırın Etem(merhum Etem 
Erkanlı)Karacaörenden Süleyman ağa, Ya-

zıkınıktan Hasan Hüseyin Aksoy gibi gö-
nüllülerden müteşekkil 20 kişilik bir müfre-
ze kuruluyor.
 Alınan bilgiye göre:Ali Fuat Paşa 
öncü olarak Kayseri’den bir otomobille ha-
reket ediyor.İlicek köyünden Hacıbektaş’a 
uğruyor.bir gece orda yatıyor. 
 Ertesi gün Mucur’a hareket ediyor. 
Mucur’un ileri gelenleri ile ve 20 kişilik jan-
darma müfrezesi ile karşılanıyor. Bizde 
okullarla birlikte eski Hacıbektaş yolu üze-
rinde karşılamaya katıldık. 
 Ali Fuat Paşa memnun olduğunu “ 
Sizlerle bu vatanı kurtaracağız” demişti.
 Bir kahve içdikten sonra Kırşehir’e 
hareket etti.Ali Fuat paşaya Mustafa 
Kemal paşayı soruyorlar.Oda “ 8-10 gün 
sonra Ankaraya geçeceğini söylüyor.”
 Bunun üzere Atatürk’ü karşılama 
töreni hızlandırılıyor. Mustafa Kemal paşa 
22 aralık 1919 Tarihinde Kayseri’den hare-
ket ettiği öğreniliyor. yaşayanlardan öğ-
rendiğime göre: Karşılama törenine katıl-
mak üzere Köylere 4 koldan haberciler çı-
karılıyor.
 Gümüşkümbet köyünden Bayrak-
tar Kahya, Küçük Hacı Mehmet, Dalakçı Kö-
yünden Ahmet Çavuş, Hado Kahya, Mus-
tafa Kahya, Karacavirandan Hidayet efen-
di, Kürdün Mehmet çavuş, Horladan Halil 
Macar, Hüseyin Çavuş, Ali fakı, Yazıkınık 
Köyünden Ahmet Kahya, Nuri Kahya, 
Budak Köyünden Hacı Yusuf, Ramazan 
Kahya,Kızıldağ yeniyapan Köyünden Meh-
met ağa(Köksal) Köse muhtarın Mehmet 
efendi, Geycek Köyünden Mustafa ağa[ -
Babam Mazhar Şahin’in anne tarafından 
dedesidir. 
 Geycek köyünde Mustafa Onbaşı 
diye bilinir.],Kıratlı, Hasanlar köyünden 
Mustafa ağa(Ahmet Bölükbaşı) Ali Bey, 
Büyük Burnagıl Köyünden Hızır aga, Ku-
şaklı Köyünden Yağmur ağa, Sadin[ -Sadık 
köyü olması gerekir.] köyünden Rıza efen-
di, Kurugöl Köyünden Hacı Abdullah efen-
di,Yakup hoca, Küçük Burnağıl Köyünden 
Abdullah Çavuş , Mikail Köyünden Ahmet 
efendi,Karacalı Köyünden Hüseyin efendi, 
Kabaca Köyünden Kör Çavuş,Büyük Kö-
pekli Köyünden Aşir Kahya,Dağ Çiftliği Kö-
yünden Bekir Çavuş, Mucur’un içinden Be-
lediye Reisi Derviş ağa,Memiğin Salim 
ağa,Ağanın Mustafa efendi(Mustafa 
Aksoy),Hacı Şakirin Hacı Süleyman ve bu-
rada adlarını sayma imkanı bulamadığım 
300 kadar atlı (seğmen) 22 Aralık1919 
Mucur’da toplanıyorlar .Halk ofisten itiba-
ren Kurugöl Köyü yanındaki toprak pınara 
kadar diziliyor. Köyden gelen ve şehirdeki 
mevcut atlılar (seğmenler) daha ileri me-
safelerde Atatürk’ü karşılıyorlar. 
 Bizde Erkek mekâtib-i İptidaiye öğ-
rencileri olarak(ilkokul) Hacıpınarın yanın-
daki köprüden itibaren ofise doğru dizildik. 
 Ben o zaman birinci sınıftım ve 
Köprünün taşı üzerinde bekledik. Kızlar il-
kokulu da şimdiki hükümetin yerinde Eski 
Hükümet binasının çarşıya yakın yerinde, 
dizilmişlerdi.
 Bu günkü gibi hatırladığıma göre 
beyaz ata binmiş Belediye Reisi Derviş 
Dündar atını koşturarak geldi.” 
 Paşa geliyor hazır olun” dedi.Biz 
köprünün başında idik ve hazır idik.Bir oto-
mobilde paşa ile birlikte birkaç kişi indiler 
yaya olarak hükümete doğru yörüdüler.
 Eski Hükümet Konağının yanına 
gelince Kız ilkokulunun öğretmeni Servet 
hanım beyaz kaput üzerine yazmış olduğu 
döviz ile öğrencilerini gördü ve Mustafa 
Kemal Paşa durdu.
 Bu dövüzde (Mustafa Kemal Paşa 
hazretleri hoş geldiniz) ibaresi yazılı idi.
 Kız öğrencilerinden birisi (Yadigar) 
yazılı Çevreyi(mendili) Paşaya hediye etti-
ler.Durumdan ziyadesi ile menün olan Ata-
türk halka hitaben:
 “ Gösterdiğiniz sıcak alakaya can-
dan teşekkür ederim” dedikten sonra “ 
Vatan elden gitti. 
 El ele verip düşmanı aziz toprakla-
rımızdan kovacağız parolamız silah başına” 
diye konuşmuştu.
Devamı
(www.kirsehirhaber40.com’da)



5www.kirsehirhaber40.com 30 NİSAN 2025 ÇARŞAMBA

 Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Vedat Işıkhan, 
NTV televizyonunun 
canlı yayınında, ça-
lışma hayatı günde-
mine ilişkin soruları 
yanıtladı ve açıkla-
malarda bulundu.
 1 Mayıs 
Emek ve Dayanışma 
Günü'nün tarihçesi-
ni anlatan Işıkhan, 
Türkiye'de bugü-
nün, geçmişte 
zaman zaman siyasi 
tartışmaların gölge-
sinde kalsa da 
bugün artık olgun-
laşmış bir demokra-
tik bilinçle emeğe 
saygı ekseninde kut-
landığını söyledi.
 Bakan Işık-
han, çalışma barışı-
nın, sosyal adaletin 
teminatı olduğunu 
dile getirerek çalış-
ma hayatına dair 
tüm çalışmaları sos-
yal diyalog çerçeve-
sinde gerçekleştir-
diklerini bildirdi.
 Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Işıkhan, sözle-
rini şöyle sürdürdü:
 "1 Mayıs'ı 

sadece bugünü 
anma günü ya da 
bir protokol günü 
değil, emeği, alın te-
rini ve üretimi yü-
celten toplumsal bir 
bilinç günü olarak 
değerlendiriyoruz. 
 Tüm emek-
çi kardeşlerimize, 
emekçi derken ülke-
mizde bulunan me-
murlardan işçilere, 
işverenlere, çiftçile-
rimize, esnafımıza, 
aklımıza gelebilecek 
üretimde bulunan 
tüm kardeşlerimize 
teşekkür ediyorum. 
 Onların üre-
tim gücü olmasa, 
emek ve alın terleri 
olmasa bugün Tür-
kiye, güçlü bir eko-
nomiye sahip ola-
mazdı. Eğer güçlü 
bir ekonomiye sa-
hipsek bunun arka 
planında 32 milyonu 
geçen bir istihdam 
yapısına sahip olu-
şumuz geliyor."
 Sendikaların 
çalışma hayatına 
ilişkin talepleriyle il-
gili soru üzerine 
Işıkhan, sendika ve 
konfederasyonların 

çalışma hayatının ya-
pısal sorunları ve bu 
alandaki kaliteyi art-
tırma noktasında ge-
tirdikleri her çözüm 
ve talebin çok kıy-
metli olduğunu dile 
getirdi.
 Son yıllar-
daki reformlarla sen-
dikaların ücret artı-
şı, özlük haklarının 
güçlendirilmesi, sen-
dikal örgütlenmenin 
kolaylaştırılması gibi 
taleplerine büyük öl-
çüde yanıt verdikle-
rini aktaran Işıkhan, 
sendikalı memur ve 
işçi sayısındaki artı-
şın, emeğe verdikle-
rin değerin göster-
gesi olduğunu vur-
guladı.
 Işıkhan, 
"İstihdamı koruyan, 
üretimi destekleyen, 
çalışanı mağdur et-
meyen ama ülkenin 
bütçe gerçekleriyle 
de uyumlu bir den-
geyi tesis etmek Ça-
lışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığı ola-
rak bizim en temel 
sorumluluğumuz." 
ifadesini kullandı.
 1 Mayıs'ı 

protokol günü ola-
rak kutlamak iste-
mediklerini bildiren 
Işıkhan, bugünü, 
emeğin, alın terinin 
ve sosyal adaletin 
yüksek sesle ifade 
edildiği bir gün ola-
rak değerlendirdik-
lerini belirterek, 
emekçilerin beklenti 
ve ihtiyaçlarını ye-
rinde tespit etmek 
amacıyla işçilerle bir 
arada olacaklarını 
aktardı.
 "İşsizlik 
oranı son 25 yılın 
en düşük seviye-
sinde”
 Vedat Işık-
han, bugün TÜİK ta-
rafından açıklanan 
2025 mart ayı işsiz-
lik verilerine ilişkin, 
"Bu ay yayımlanan 
işsizlik oranlarında 
olumlu bir tablo ile 
karşı karşıya kaldık. 
İşsizlik oranımız 0,3 
puan azalarak 
yüzde 7,9 seviyesin-
de gerçekleşti. 
 İşsizlik 
oranı, Bakanlık ola-
rak yaptığımız çalış-
malar sonrasında 
son 25 yılın en 

düşük seviyesinde." 
değerlendirmesinde 
bulundu.
 Işıkhan, yak-
laşık 600 bin kamu 
işçisini yakından il-
gilendiren kamu 
toplu iş sözleşmesi 
çerçeve protokolün-
deki son durumla il-
gili şunları paylaştı:
 “Şubat'ta 
TÜRK-İŞ VE HAK-İŞ 
ortak tekliflerini sun-
dular. Şu an TÜHİS 
tarafından süreç yö-
netiliyor. 
 Bu toplu iş 
sözleşmelerinde has-
sas bir dengenin yü-
rütülmesi gerekiyor. 
 Bakanlık ola-
rak işçi ve işveren 
sendikaları arasında 
koordinatörlük gö-
revi yapıyoruz. 
 İşçinin alır 
terinin karşılığını ala-
rak ama aynı za-
manda da reel eko-
nominin dengeleri-
nin gözetilebileceği 
süreci takip ediyo-
ruz. 
 Kısa sürede 
sonuçlanmasını ve 
işçilerimizle masada 
el sıkışmayı arzu edi-
yoruz."
 İŞKUR 
Gençlik Progra-
mı'nın, yeni nesil ça-
lışma modellerinin 
uygulandığı bir 
proje olduğunu an-
latan Işıkhan, söz 
konusu projeye 7 
milyar 15 milyon lira 
bütçe ayırdıklarının 
ve şu ana kadar 82 
bin öğrencinin ya-
rarlandığının bilgisi-
ni verdi.
“28,2 milyar lira 
tahsilat gerçek-
leştirildi"
 Bakan Işık-

han, belediyelerin 
SGK'ye olan borçla-
rında gelinen son 
durumuna ilişkin 
şunları kaydetti:
 "Sosyal gü-
venlik sistemimizin 
sürdürülebilirliği nok-
tasında en önemli 
gelirlerimiz prim tah-
silatı. 
 Ancak fark 
ettik ki belediyelerin 
büyük bir kısmı öde-
mesi gereken prim-

leri ödemiyorlar. 
 Bunu 31 
Mart seçimlerinden 
önce Cumhurbaşka-
nımız dile getirdi. 
 Bakanlık ola-
rak belediyelerimizle 
iletişime geçtik. Şim-
diye kadar 149 be-
lediye 30 milyar lira-
lık prim borcunu ya-
pılandırmak üzere 
SGK'ye başvurmuş 
durumda. 
 Bugüne 

kadar belediyeleri-
miz tarafından 
SGK'ye toplamda 
28,2 milyar lira tah-
silat gerçekleştiril-
di."
 Işıkhan, 
geçen yıl kayıt dışı 
istihdama yönelik 
yapılan denetimler-
de 518 tescilsiz iş 
yerinin bulunduğu-
nu ve 21 bin 634 
kayıt dışı çalışanın 
olduğunu tespit et

8'den Devam
eden Şebin, "10 yıl 
öncesine kadar cur-
lingin ne olduğunu 
halkımızın belki 
yüzde 95'i bilmiyor-
du çünkü ülkemizde 
böyle bir branş 
yoktu. 
 Floor curling 
ile Türkiye'de insan-
ları curlingin ne ol-
duğunu biliyor.
 Bu da bir 
kültür oluşumudur. 
 Biz curling-
de başarılı olan ülke-
lerle mücadele edi-
yoruz. 
 Bu sene 
dünya şampiyona-
sında hayatımızda ilk 
kez Amerika ve 
İskoçya'yı yendik. 
 Çok önemli 
bir şey çünkü bunla-
rın gelenekleri, geç-
mişleri var." değer-
lendirmesinde bu-
lundu.
 Şebin, spor-
cu yetiştirme konu-
sunda tesisleşmenin 
önemine değinerek, 
şöyle devam etti:
 "Şu an sa-
dece Erzurum'daki 
tesisle yetinmek zo-
rundayız. 
 4 ligimiz, 
1000'in üzerinde 
sporcumuz, 100'ün 

üzerinde kulübümüz 
var. 
 Bunların hep-
sini yeküne vurdu-
ğumuz zaman bile 
bu tesisler antren-
man yapmaya yet-
miyor. 
 Türkiye'nin 
birçok yerinde tesisi-
miz olsa 25 milyona 
yakın gencin içinde 
curling oynayan 
sporcu seçmek fark-
lı, Erzurum'daki 
gençlerin arasından 
seçmek farklı çünkü 
Kanada'da iki binden 
fazla kulüp var. 
 Bu kadar ku-
lübün arasında seçil-
miş insanlarla müca-
dele etmek tabii ki 
zor oluyor. 
 Geçmişleri 
çok fazla 24 saat 
yayın yapan kanalla-
rı var. 
 Bu nokta-
dayken gerçekten 
olimpiyat hayali kur-
mak çok büyük bir 
iddia. 
 Ama biz 
bunu başaracak güç-
teyiz, inşallah başa-
rırsak çocuklarımız 
tarih yazmış olacak. 
 Kış sporla-
rında takım olarak 
kota almak gerçek-
ten çok zor ama biz 

bunu başarmak için 
devletimizle çok ça-
lışmalar içindeyiz."
 Samsun ve 
Sivas'taki tesislerle 
sporcu sayısı artacak
Samsun'da bir proje-
lerinin olduğunu, 
Sivas'ta yapılan tesi-
sin ise test aşaması-
na geldiğinin anlatan 
Şebin, bu iki ilde açı-
lacak yeni tesislerde 
ciddi sporcu kitlesine 
ulaşacaklarını, bu sa-
yede dünya ile daha 
rahat mücadele ede-
bileceklerini aktardı.
 Şebin, mev-
cut sporcularla kısa 
zamanda birçok ba-
şarıya imza attıkları-
nı vurgulayarak, şun-
ları kaydetti:
 "Her yere 
buzu götüremeyece-
ğimiz için ilk yıllarda 
federasyon olarak 
bir atılımda bulun-
duk ve floor curling 
başlattık. Buzdaki 
curling kadar pahalı 
değil ve şu an Türki-
ye'de 3 firma üreti-
yor. 
 Doğru mal-
zeme üretmek çok 
önemli, bunu yap-
mamızın nedeni cur-
ling branşını insanla-
ra tanıtmak çünkü 
oyunun felsefesi 

aynı, sadece zemin 
ve şartlar farklı. 
 Biz üniversi-
te, lise ve ortaokul-
larda floor curling ya-
rışmalarını okul 
sporları branşı ola-
rak eklettik. 
 Çok da ciddi 
müsabakalar ve ta-
leple oluyor. 
 Şu an Erzu-
rum'da cezaevindeki 
insanlara, gardiyan-
lara floor curling eği-
timi vereceğiz ve 
sonrasında turnuva 
yapacağız. 
 Belki diğer il-
lerdeki cezaevlerine 
örnek olup böyle bir 
proje başlatacağız. 
 Gerçekten 
abartmıyorum bunu 
ama belki de dünya-
da en çok floor cur-
ling oynanan tek 
ülke biziz, bunu 
gurur duyarak söylü-
yorum. 
 Öğretmenle-
rimiz, hakemlerimiz 
ciddi emek veriyorlar 
ve biz bunu daha 
çok genişleteceğiz. 
 Anaokulları, 
sevgi evleri, huzur 
evlerine yani bütün 
halkımıza ulaştıraca-
ğız ki sporun kültü-
rünü aşılayalım." 
(AA)

8'den Devam
üzerine sorular yö-
neltti. Soru-cevap 
bölümünde interaktif 
bir atmosfer oluşur-
ken, Doç. Dr. Özal-
tun da gençlerin 
çevre duyarlılığına 
yönelik düşünceleri-
ni dinleyerek dene-

yimlerini paylaştı.
 Program so-
nunda Kırşehir 
Gençlik Merkezi Mü-
dürü Metin Aksoyak, 
katkılarından dolayı 
Doç. Dr. Demet 
Özaltun’a teşekkür 
ederek bir teşekkür 
belgesi takdim etti. 

Aksoyak, çevre bilin-
cinin gençler arasın-
da yaygınlaştırılma-
sına yönelik bu tür 
etkinliklerin artarak 
devam edeceğini be-
lirterek, katılımcılara 
duyarlılıkları için te-
şekkür etti.
 Etkinlik, ka-

tılımcıların çevre bi-
linci konusunda far-
kındalıklarını artır-
maları ve geri dönü-
şüm konusunda 
aktif birer birey ol-
maları yönünde 
önemli bir adım ola-
rak değerlendirildi.
(MURAT BOR)

 Marmaris il-
çesindeki Aksaz 
Deniz Üssü'nün açık-

larında gerçekleştiri-
len tatbikatta, senar-
yo gereği deniz ka-

zasına müdahale 
edildi.
 TCG Alem-
dar denizaltı kurtar-
ma gemisinden, 
Uzaktan Kumandalı 
Sualtı Aracı (ROV) ile 
satha çıkma kabiliye-
tini yitirmiş denizaltı-
ya sörvey (inceleme 
ve gözlemleme) fa-
aliyeti icra edildi.
 Denizaltı tah-
liye eğitimleri kapsa-
mında 2 kazazede, 
serbest çıkış faaliyeti 
gerçekleştirerek su 
yüzüne çıkarıldı.
 Paraşütle 
Arama Kurtarma 
(PAK) Timi de uçak-

tan paraşütle atlaya-
rak kazazedeleri 
sudan çıkardı. 
 Kurtarma 
ekipleri, kazazedeleri 
can sallarına alıp ilk 
yardım uyguladı.
 Su yüzeyin-
deki kurtarma eki-
bince bota alınan ka-
zazedeler, TCG 
Alemdar gemisine 
nakledildi.
 Senaryo ge-
reği gemiye getirilen 
kazazedeler, tıbbi tas-
nifi yapılarak ilgili te-
davi alanlarına yön-
lendirildi. Kazazede-
lere tıbbi müdahale, 
tetkik ve basınç 

odası tedavileri uy-
gulandı.
 Bir kazaze-
de, genel durumu 
kontrol altına alın-
dıktan sonra tıbbi 
personel eşliğinde 
helikopterle bölge-
deki tam teşekküllü 
bir hastaneye sevk 
edildi. 
 Tıbbi tatbi-
kat tüm hedefleri 
gerçekleştirilerek ba-
şarıyla tamamlandı.
 Tatbikata ka-
tılan uçak ve heli-
kopter, TCG Alemdar 
gemisinde bulunan 
komutanları selamla-
dı.
 Tatbikat so-
nunda Donanma Ko-
mutan Yardımcısı Ko-
ramiral İbrahim 
Özdem Koçer, Kuzey 
Deniz Saha Komuta-
nı Koramiral Mustafa 
Kaya ve diğer katı-
lımcılar yabancı ülke-
lerin gözlemci ve ata-
şeleri ile fotoğraf çek-
tirdi. 
(ANADOLU 
AJANSI)

8'den Devam
katkı sağlanıyor hem 
de spor kültürü 
küçük yaşlarda ka-
zandırılıyor. 
 Alanında 
uzman beden eğiti-
mi öğretmenleri eşli-
ğinde yürütülen eği-
timlerde öğrenciler 
futbol, basketbol, vo-
leybol, atletizm gibi 
branşlarda temel be-
ceriler kazanıyor.
 Ş.A.S.M. 
Cumhuriyet İlkokulu 
idarecileri ve öğret-
menleri, sporun bi-
reysel disiplin, takım 
ruhu, özgüven ve 

sağlıklı yaşam gibi 
değerleri genç yaşta 
kazandırdığını vur-
gulayarak, projenin 
yıl boyunca düzenli 
olarak devam ede-
ceğini belirtti. 
 Ayrıca, eği-
timlerin sonunda 
minik sporcular için 
çeşitli müsabakalar 
ve gösteriler düzen-
lenerek öğrencilere 
emeklerinin karşılığı-
nı sahada gösterme 
fırsatı sunulacak.
 Okul yöneti-
mi tarafından yapı-
lan açıklamada şu 
ifadelere yer verildi:

 "Spor yal-
nızca bedeni değil, 
ruhu da güçlendirir. 
 Geleceğin 
sağlıklı, çalışkan ve 
topluma yararlı bi-
reylerini yetiştirmek 
için sporu yaşam bi-
çimi haline getiren 
bir nesil hedefliyo-
ruz.
 Öğrencileri-
mizin sporla tanış-
malarını sağlamak 
bizim için büyük bir 
mutluluk kaynağı-
dır."
 Veliler de ya-
pılan çalışmadan 
memnuniyetlerini 

dile getirerek, ço-
cuklarının fiziksel 
gelişimlerinin yanı 
sıra sosyal becerile-
rinin de arttığını be-
lirttiler.
 Ş.A.S.M. 
Cumhuriyet İlkoku-
lu’ndaki spor eğitimi 
programı, Mucur’da 
eğitim alanında ya-
pılan yenilikçi uygu-
lamalar arasında dik-
kat çekerken, sağlık-
lı nesiller yetiştirme 
hedefi doğrultusun-
da önemli bir örnek 
oluşturuyor.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

tiklerini vurgulayarak, 
“103 milyon lira prim 
tahakkuku yaptık. 
Kayıt dışı sigortalı ça-
lıştıran işverenlere de 
toplamda 2 milyar lira 
idari para cezası kesil-
mesini önerdik." diye 
konuştu.
 Vedat Işıkhan, 
1550 SMA hastasının 
tedavisi için de SGK 
olarak yaklaşık 2,5 mil-
yar lira bütçe planla-
dıklarını belirtti.(AA)

Türkiye Curling Federasyonun hedefi 2026 Kış Olimpiyat Oyunları

Mucur Şehit Astsubay Sedat Mert Cumhuriyet 
İlkokulu’nda 4. Sınıf Öğrencilerine Spor Dalı Eğitimi

Gençlik Merkezi’nde “Geri Dönüşüm" Söyleşisi

Bakan Işıkhan: Bugüne kadar belediyelerimiz tarafından 
SGK'ye toplamda 28,2 milyar lira tahsilat gerçekleştirildi

KURTARAN-2025 Tatbikatı'nın basın ve 
seçkin gözlemci günü tamamlandı
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             Başvuruları 14-22 Nisan’da 
yapılan ve el emeği ürünlerin satışı-
nın yapılacağı Kırşehir Belediyesi 
Kadın Emek Pazarı, 29 Nisan 2025 
Salı günü saat 12.00’da Cacabey 
Meydanı’nda açıldı.
             Ücretsiz yer tahsislerinin 
yapıldığı Kırşehir Belediyesi Kadın 
Emek Pazarı’nın Kırşehirli hemşehri-
lerimizle bir kez daha buluşacağını 
ifade eden Belediye Başkanı Sela-
hattin Ekicioğlu, kadınların ekono-
mik ve sosyal alanda var olmaları-
nın önemine değinerek şu açıkla-
mada bulundu:
            “Bilindiği üzere toplumsal 
yaşamımızda kadın-erkek eşitliği 
temel bir haktır. 
           Kadınlarımız erkeklerle sa-

dece kâğıt üzerinde değil, toplumsal 
yaşamın tüm alanlarında eşit hak ve 
fırsatlara sahip olmalarını, eşit mu-
amele görmelerini, özgür ve eşit in-
sanlar olarak aynı zamanda ekono-
mik alana katkı sunacak üretimlerini 
de Kırşehir Belediyesi olarak önem-
siyoruz.
                Kırşehir’de açmış oldu-
ğumuz Kadın Emek Pazarı’nda 
emekçi kadınlar, üretmiş oldukları 
ürünleri hemşehrilerimize sunmakla 
kendilerinin ekonomik alanda da 
var olduklarını hissettirmekte ve is-
terlerse neler yapabileceklerini gös-
termektedirler.
               Şu bilinmelidir ki bizim 
Belediyecilik anlayışımızda kadınla-
rın kendi yaşamlarını istedikleri şe-

kilde düzenlemeleri çok önem arz et-
mektedir.
             Kadınlar aile içinde, kamu-
sal yaşamda ve de iş hayatında 
daha eşitlikçi bir ilişki talep etmek-
tedir. 
             Kadınlar daha güçlü, daha 
bilinçli ve daha sorumlu olduğu 
zaman toplum da daha güçlü ola-
caktır. Bu da kadınların ekonomik-
üretim alanlarında daha çok yer al-
malarıyla mümkün olacaktır.
                Sosyo-ekonomik kalkın-
manın tartışmasız ön koşulunun 
kadın emeğinden geçtiğinin bilinciy-
le, Kadın Emek Pazarı’nın tüm 
emekçi kadınlara ve Kırşehir halkına 
hayırlı olmasını diliyorum.”
(HATİCE SÜRMELİ)

Başkan Ekicioğlu; “Kadın Emek 
Pazarı tüm emekçi kadınlara ve 
Kırşehir halkına hayırlı olsun”

           Ticaret Bakanlığı, konut piyasasında 
yaşanan spekülatif fiyat artışlarını önlemek 
için yeni bir düzenlemeyi hayata geçiriyor. 
Hazırlanan düzenleme ile yalnızca emlakçı-
lar değil, doğrudan ev sahipleri de artık de-
netim altına alınacak. 
           Fahiş fiyatla konut satışı ya da kira-
laması yapan mülk sahiplerine 100 bin 
TL'ye kadar idari para cezası uygulanabi-
lecek.
            Bu kapsamda Kırşehir'deki ev sa-
hipleri de dikkatli olmalı. Özellikle son dö-
nemde Kırşehir’de kiralık ve satılık konut fi-
yatlarında gözlenen yükseliş, hem kiracıları 
hem de ev sahibi olmak isteyen vatandaş-
ları zor durumda bırakmıştı. 
            Ticaret Bakanlığı'nın hazırladığı tas-
lak düzenleme, Kırşehir’de de fahiş fiyat uy-
gulayan mülk sahiplerini doğrudan hedef 
alacak.
SPEKÜLATİF ARTIŞLARA SIKI 
DENETİM
            Bakanlık yetkilileri, yeni düzenle-
menin temel amacının konut piyasasında 
fiyat istikrarını sağlamak ve spekülatif fiyat 
artışlarının önüne geçmek olduğunu vurgu-
ladı. 
           Bundan böyle konutunu piyasa de-
ğerinin çok üzerinde satışa çıkaran ya da ki-
raya veren mülk sahipleri, Ticaret Bakanlığı 
tarafından denetime tabi tutulacak. Yapıla-
cak incelemeler sonucunda, fahiş fiyat tes-
pit edilen durumlarda 100 bin TL’ye kadar 
para cezası uygulanacak.
            Denetimlerin özellikle internet ilan-
ları üzerinden yoğunlaştırılacağı belirtilir-
ken, Kırşehir gibi gelişmekte olan illerde 
fiyat dengesinin korunması için yerel dü-
zeyde de takip mekanizmalarının oluşturu-
lacağı ifade ediliyor.
KIRŞEHİR’DE KİRALIK VE SATILIK EV 
FİYATLARI SON DÖNEMDE ARTMIŞTI
             Son yıllarda Kırşehir’de özellikle 
merkezde ve bazı ilçelerde (Kaman, Mucur, 
Çiçekdağı gibi) konut fiyatlarında ciddi ar-

tışlar yaşandı. 
             Üniversite öğrencilerinin barınma 
talepleri, şehirdeki yeni yatırımlar ve genel 
ekonomik koşullar, hem kiralık hem de satı-
lık konut piyasasında fiyatların yükselmesi-
ne neden oldu.
Bazı ev sahiplerinin gerçek piyasa değerinin 
çok üzerinde fiyatlar talep ettiği şikayetleri 
üzerine Kırşehir’de de zaman zaman resmi 
denetimler yapılmıştı. Yeni düzenlemeyle 
birlikte bu denetimlerin daha da sıklaştırıl-
ması bekleniyor.
MÜLK SAHİPLERİNE UYARI: İLANLA-
RA DİKKAT!
           Uzmanlar, mülk sahiplerine “İnter-
net üzerinden verilen satış ve kiralama ilan-
larında gerçek piyasa koşullarını gözetin” 
uyarısında bulunuyor. 
           Piyasa değerinden çok yüksek be-
dellerle ilan verilen konutlar, artık doğrudan 
inceleme konusu olacak. Özellikle ilan site-
lerine yüklenen konut fiyatlarının dikkatle in-
celeneceği ve fahiş artış şüphesi olan ilan-
lar için doğrudan mülk sahibine ceza uygu-
lanabileceği belirtiliyor.
            Yetkililer, şehirdeki ev sahiplerini 
yeni düzenleme hakkında bilgilendirerek, pi-
yasa değerinin üzerinde fiyat belirlenmesi-
nin hem kiracıları hem de ev sahiplerini 
uzun vadede olumsuz etkileyeceğine dikkat 
çekti.
AMAÇ: PİYASA DENGESİNİ KORUMAK
            Ticaret Bakanlığı yetkilileri, yapılan 
çalışmanın “piyasa dengesini korumak” ve 
“vatandaşın barınma hakkını koruma altına 
almak” amacı taşıdığını vurguladı. 
             Böylece hem yatırım amacıyla 
konut almak isteyenlerin hem de kiracıların 
daha adil fiyatlarla konuta erişimi sağlana-
cak.
              Kırşehir’de de özellikle gençlerin 
ve dar gelirli ailelerin konut bulmakta zor-
landığı bugünlerde, bu düzenlemenin 
önemli bir adım olacağı belirtiliyor.
(SEVGİ ER)

Kırşeh�r’de ev sah�pler�ne uyarı: 

Fah�ş f�yatlara 
100 b�n TL’ye kadar ceza!

             Kırşehir İl Tarım ve Orman 
Müdürü Bülent Zafer Taş, Kırşehir Zi-
raat Odası’na iadeyi ziyarette bulu-
narak Başkan Mevlüt Toprak ve oda 
yöneticileriyle bir araya geldi. 
            Ziyarette; Meclis Başkanı 
Ali Sezen, Başkan Yardımcısı Şenol 
Dulkadir ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Zülfikar Karakılıç da hazır bulundu.
Gerçekleşen görüşmede, tarım ve 
hayvancılık sektörünün güncel du-
rumu ile Kırşehirli çiftçilerin karşılaş-
tığı sorunlar geniş bir şekilde ele 
alındı. 
            Özellikle son günlerde etki-
sini gösteren don olaylarının tarım-
sal üretime verdiği zararlar, hayvan-
cılık alanındaki gelişmeler ve üretici-
lerin çözüm bekleyen talepleri top-
lantının ana gündem maddelerini 
oluşturdu.
           Ziraat Odası Başkanı Mevlüt 

Toprak, ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti dile getirerek, “Sayın Mü-
dürümüze nazik ziyaretleri için te-
şekkür ederiz. Bu tür temaslar, sa-
hada yaşanan sorunların doğrudan 
yetkililere iletilmesi açısından çok 
kıymetli” ifadelerini kullandı.
İl Müdürü Taş ise üreticilerin sorun-

larına yönelik çözüm odaklı çalışma-
lar yürüttüklerini vurgulayarak, iş 
birliğinin güçlenerek devam edece-
ğini belirtti.
             Gerçekleştirilen ziyaretin 
ardından taraflar, karşılıklı iyi niyet 
dilekleriyle toplantıyı sonlandırdı.
(FİLİZ ÖZ)

İl Tarım ve Orman Müdürü Taş’tan
 Ziraat Odası’na iadeyi ziyaret

Ticaret Bakanlığı'nın 
hazırladığı taslak 

düzenleme,  fahiş fiyat
 uygulayan mülk sahiplerini

 doğrudan hedef alacak.

Don zararı, hayvancılık ve çiftçi talepleri masaya yatırıldı

      Ekonomik güven 
endeksi, nisanda ay-

lık bazda yüzde 4,2 
azalışla 96,6 değeri-

ni aldı.
Ankara
       Türkiye İstatis-
tik Kurumu (TÜİK), 
nisan ayına ilişkin 
ekonomik güven en-
deksi verilerini açık-
ladı.
        Buna göre, en-
deks martta 100,8 
iken, nisanda yüzde 
4,2 azalarak 96,6 

oldu. 
        Tüketici güven 
endeksi, nisanda 
aylık bazda yüzde 
2,3 azalışla 83,9'a 
geriledi.
         Aynı dönemde 
reel kesim güven en-
deksi, yüzde 2,3 aza-
larak 100,8 olarak 
kayıtlara geçti.
         Hizmet sektö-

rü güven endeksi ise 
yüzde 4,3 düşüşle 
109,5 oldu.
          Perakende ti-
caret sektörü güven 
endeksi, yüzde 2,5 
azalarak 110,6, inşa-
at sektörü güven en-
deksi ise yüzde 4,2 
düşüşle 85,1 değeri-
ni aldı.
(AA)

Ekonomik güven endeksi nisanda aylık bazda yüzde 4,2 azalışla 96,6 oldu



7www.kirsehirhaber40.com 30 NİSAN 2025 ÇARŞAMBA

         Kırşehir Ahi Evran Üniversite-
si Eğitim Fakültesi, öğretmen aday-
larını Akademiye Giriş Sınavı'na ha-
zırlamak amacıyla önemli bir eğitim 
programına ev sahipliği yapıyor. 
         Fakülte ile Kırşehir İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü iş birliğinde düzenle-
nen ve Millet Kursu kapsamında ger-
çekleştirilen "Akademiye Giriş Sınavı 
(MEB AGS) Eğitim Semineri", 26 
Nisan - 2 Mayıs 2025 tarihleri ara-
sında Fakülte Konferans Salonu’nda 
devam edecek.
         Bu yıl ilk kez 13 Temmuz 
2025 tarihinde uygulanacak olan 
Akademiye Giriş Sınavı'na yönelik 
düzenlenen yedi günlük eğitim 
programı, yalnızca Fakülte öğrenci-
lerine değil, aynı zamanda Kırşe-
hir’de ikamet eden mezun öğret-
men adaylarına da açık tutuldu. Se-
minerde, sınava dair çeşitli alanlar-
da kapsamlı hazırlık eğitimleri verili-
yor.
AÇILIŞ KONUŞMALARIYLA BAŞ-
LADI
         Seminerin açılışı, Fakülte 
Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Hamza 

Yakar ve Kırşehir İl Milli Eğitim Mü-
dürü Yusuf Yasin Gülşen’in katılım-
larıyla gerçekleştirildi. 
            Açılışta konuşan Doç. Dr. 
Hamza Yakar, öğretmenlik mesleği-
ne adım atacak adayların bilgi ve 
donanımlarını artırmayı amaçlayan 
bu seminerin önemine değinerek, 
"Öğretmen adaylarımızın Akademi-
ye Giriş Sınavı’na çok yönlü bir şe-
kilde hazırlanabilmesi için kapsamlı 
bir içerik sunduk.
          Seminere katkı sunan Kırşe-
hir İl Milli Eğitim Müdürlüğüne, de-
ğerli eğitmenlerimiz Adem Çelebi ve 
Emir Kayhan'a, seminer sürecinde 
ders verecek tüm öğretmenlere, fa-
kültemizin kıymetli öğretim üyeleri-
ne ve İŞKUR Gençlik Programı öğ-
rencilerimize teşekkür ediyorum." 
ifadelerini kullandı.
          İl Milli Eğitim Müdürü Yusuf 
Yasin Gülşen ise öğretmenlik mesle-
ğinin toplumdaki kritik rolüne dikkat 
çekerek, yeni uygulamaya alınacak 
olan Akademiye Giriş Sınavı sistemi 
hakkında bilgiler paylaştı. Gülşen, 
“Bu seminer, genç öğretmen aday-

larımızın mesleki anlamda daha do-
nanımlı bireyler olarak yetişmesine 
katkı sağlayacaktır. Organizasyonda 
emeği geçen herkese teşekkür edi-
yorum.” dedi.
YOĞUN EĞİTİM MARATONU 
BAŞLADI
            Seminerin ilk gününde, 
Temel Recai Yağmur tarafından 
"İnkılap Tarihi" dersine yönelik eği-
timler verildi. Gün boyu süren otu-
rumlarda, sınavda çıkabilecek 
önemli konu başlıkları detaylı bir şe-
kilde işlendi ve geçmiş yıllardan 
örnek soru analizleri yapıldı.
             İkinci günkü programda 
ise, öğretmen adayı Efe Güney sah-
nedeydi. Güney, coğrafya konularını 
görsel materyaller ve harita destekli 
sunumlarla işleyerek, katılımcılara 
MEB AGS coğrafya bölümünde kar-
şılaşabilecekleri soru tarzları hakkın-
da önemli bilgiler sundu.
              28 Nisan 2025 tarihinde 
gerçekleşen üçüncü gün oturumun-
da, Fakülte Eğitim Bilimleri Bölümü 
Eğitim Yönetimi Anabilim Dalı öğre-
tim üyesi Prof. Dr. Tufan Aytaç, 
"Mevzuat" konulu seminerde katı-
lımcılarla buluştu.
               Prof. Dr. Aytaç, Anayasa 
başta olmak üzere, öğretmenlik 
mesleğiyle doğrudan ilişkili olan 
“Milli Eğitim Temel Kanunu”, “Öğ-
retmenlik Meslek Kanunu” ve 
“İlköğretim ve Eğitim Kanunu” gibi 
temel mevzuat metinlerini ayrıntılı 
biçimde anlattı. Seminerde ayrıca 
örnek soru çözümleri yapılarak, 
adayların sınav pratiği geliştirmeleri 
sağlandı.
2 MAYIS’A KADAR SÜRECEK
             Eğitim Fakültesi tarafından 
organize edilen seminer programı, 
farklı günlerde farklı konulara odak-
lanarak devam edecek. 
            Yedi gün sürecek bu yoğun 
eğitim maratonu, öğretmen adayla-
rının hem teorik bilgilerini güçlen-
dirmeyi hem de sınav pratiği kazan-
malarını amaçlıyor.
             Seminer 2 Mayıs 2025 ta-
rihinde yapılacak kapanış oturumu 
ile sona erecek. Program sonunda, 
katılımcılara eğitim sürecini tamam-
ladıklarına dair belgeler de takdim 
edilecek. (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi Eğitim
 Fakültesinde "Akademiye Giriş Sınavı 

(MEB AGS) Eğitim Semineri" başladı

          Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi, tarım 
ve hayvancılık alanında dünyanın dört bir 
yanından bilim insanlarını bir araya getiren 
önemli bir organizasyona ev sahipliği yapı-
yor. 
          Ziraat Fakültesi’nin öncülüğünde, Se-
merkant Devlet Veterinerlik, Hayvancılık ve 
Biyoteknoloji Üniversitesi, Kazak Ulusal 
Tarım Üniversitesi, Pakistan Faisalabad Üni-
versitesi ve Multan Tarım Üniversitesi’nin 
katkılarıyla düzenlenen ISPEC 17. Uluslara-
rası Tarım, Hayvancılık ve Kırsal Kalkınma 
Kongresi 25 Nisan 2025’te başladı.
           Ahi Evran Kongre ve Kültür Merkezi 
15 Temmuz Milli İrade Salonunda gerçek-
leştirilen kongrenin açılış programına; KAEÜ 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Kasım Karahoca-
gil, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Hüseyin 
Şimşek ve Prof. Dr. Ali Güneş, Karamanoğlu 
Mehmet Bey Üniversitesi Kurucu Rektörü 
ve Selçuk Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Sabri Gökmen, il protokolü, kurum mü-
dürleri, akademisyenler, öğrenciler ve çok 
sayıda davetli katıldı.
125 ÜNİVERSİTEDEN YOĞUN KATI-
LIM
             Kongrenin açılış konuşmasını ger-
çekleştiren Ziraat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Selahattin Çınar, tarımın stratejik bir sektör 
olduğunu vurgulayarak, tarımsal üretimin 
ve bilinçli uygulamaların artırılması gerekti-
ğini ifade etti. 
             Kongreye 125 üniversiteden çok 
sayıda bilim insanının katıldığını belirten 
Çınar, kongrede üç gün boyunca bahçe bit-
kilerinden tarımda yapay zekâya, bitki ko-
rumadan kırsal kalkınmaya, yenilenebilir 
enerjiden su ürünlerine kadar çok sayıda 
konuda bilimsel oturumlar düzenleneceğini 
söyledi.
ULUSLARARASI MESAJLAR
          Açılışta, Pakistan’dan Faisalabad Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Aman Ullah Malik 
ve Muhammad Nawaz Shareef Tarım Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Ishtiaq A. Rajwa-
na da videolu mesajlarıyla kongreye destek 
verdi. 
          Konuşmalarında, bu tür uluslararası 
organizasyonların akademik iş birliklerini 
güçlendirdiğini vurgulayan rektörler, kong-
renin başarılı geçmesi dileğinde bulundu.
“TARIM, GELECEĞİN ANAHTARIDIR”
           KAEÜ Rektörü Prof. Dr. Mustafa 

Kasım Karahocagil, konuşmasında üniversi-
tenin bölgesel kalkınma misyonuna değine-
rek, tarım ve hayvancılığın hem bölgesel 
hem de küresel ölçekte stratejik önemini 
vurguladı. 
           Üniversitenin yürüttüğü “Kaba Yem 
Üretimi, Kaman Cevizi, Örtü Altı Seracılığı 
ve Aromatik Bitki Yetiştiriciliği” projeleriyle 
bölgeye önemli katkılar sunduğunu aktaran 
Karahocagil, küresel ısınma ve iklim deği-
şikliği karşısında tarım alanında yürütülen 
bilimsel çalışmaların önemine dikkat çekti.
BİLİM VE AHLAK SUNUMU İLGİYLE 
TAKİP EDİLDİ
            Kongrenin davetli konuşmacısı olan 
Prof. Dr. Sabri Gökmen, “Bilim-Ahlak İlişki-
si” başlıklı sunumuyla açılışa anlam kattı. Bi-
limin insanlık yararına kullanılabilmesi için 
ahlaki temellere dayanması gerektiğini 
ifade eden Gökmen, günümüzde yaşanan 
pek çok felaketin çözümünün ahlaki bir yak-
laşımla mümkün olabileceğini dile getirdi.
KATKI SUNANLARA PLAKET
            Kapanışta, kongreye katkı sunan 
akademisyen ve organizasyon komitesine 
Rektör Prof. Dr. Mustafa Kasım Karahocagil 
tarafından teşekkür belgeleri ve plaketler 
takdim edildi. 
            Kongre, farklı salonlarda eş za-
manlı olarak düzenlenen bilimsel oturum-
larla devam etti.
             Üç gün süren ISPEC 17. Uluslara-
rası Tarım, Hayvancılık ve Kırsal Kalkınma 
Kongresi, Kırşehir’i bilimsel iş birliği ve ta-
rımsal vizyonun merkezi haline getirdi.
(MURAT BOR)

Ahi Evran Üniversitesi, 
Uluslararası Tarım Bilim
 İnsanlarını buluşturdu

          Kırşehir Cumhuriyet Başsavcılığı 
ile Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi 
(KAEÜ) arasındaki sosyal proje çalış-
maları devam ediyor.
         İki kurum arasındaki proje kapsamın-
da üniversitenin Davulağıl Sosyal Tesisle-
ri'nin kullanıma hazırlanması, ağaçların ba-
kımı ve çevrenin temizlenmesi gibi faaliyet-
lerde Kırşehir 2 Nolu Açık Ceza İnfaz Kuru-
mu'nda bulunan hükümlüler düzenleme 
yaptı.
         Park ve bahçelerin ağaçlandırılmasını 
da sağlayan hükümlülerin bu sayede ıslahı 
ve kamu yararı esas alınarak hizmet verme-
leri hedefleniyor.
        Kırşehir'de bulunan hükümlülerin bu 

tarz sosyal projeler ile topluma yararlı birey-
ler olması ve cezalarının infazı sonrasında 
sosyal hayata uyum sürecinin hızlandırılma-
sı da amaçlanıyor. 
KIRŞEHİR (AA)

Kırşeh�r'de hükümlüler ağaç 
bakımı ve çevre düzenlemes� yaptı

      Tarım ve Orman Bakanlığı, AR-
GE Destek Programı kapsamında 
mayıs ayı içerisinde 20. proje çağrı-
sına çıkmayı planlıyor.
Ankara
         Bakanlıkça hazırlanan, "Araş-
tırma ve Geliştirme Destek Progra-
mına İlişkin Tebliğ" Resmi Gazete'-
de yayımlanarak yürürlüğe girdi.
         Bakanlığın konuya ilişkin yap-
tığı açıklamaya göre, program ile Ba-
kanlığın ve tarım sektörünün ihtiyaç 
duyduğu öncelikli konularda sorun-
ların çözümüne yönelik olarak ha-
zırlanan AR-GE projeleri destekleni-
yor.
          AR-GE Destek Programı ilk 
olarak 2007'de yürürlüğe alındı. Bu 
programla, üniversitelere, TÜBİTAK 
AR-GE birimlerine, sivil toplum ve 
meslek kuruluşları ile özel sektörce 
hazırlanan AR-GE projelerine destek 
sağlanıyor.
         Bugüne kadar 483 proje des-
tekleme kapsamına alınırken, bu 
projelerin 456'sı sonuçlandı, 27'si 
ise devam ediyor. AR-GE Destek 

Programı'nın başlamasından bu ya-
na desteklenen projeler için dolar 
kuru üzerinden bugünün değerleri 
ile 1,3 milyar lira destekleme öde-
mesi yapıldı.
          20. proje çağrısına başvuru-
da bulunacak projeler için öncelikli 
konular ile projelere verilecek des-
tekleme üst limitleri açıklanacak.
Çağrı kapsamında verilecek süre içe-
risinde AR-GE projeleri başvuruları 

kabul edilecek. Değerlendirmeler so-
nucunda uygun bulunan projeler 
desteklemeye dahil edilecek. (AA)

Tarımda AR-GE Destek 
Programı kapsamında mayısta
 20. proje çağrısına çıkılacak
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programı kapsamın-
da önemli bir etkinli-
ğe ev sahipliği yaptı. 
 “Doğaya Ka-

rışmadan Önce Son 
Çıkış; Geri Dönü-
şüm” başlıklı söyleşi, 
Doç. Dr. Demet 

Özaltun’un katılımıy-
la gerçekleştirildi.
 Çevre bilin-
cinin artırılması ve 
sürdürülebilir yaşam 
konusunda farkında-
lık oluşturulması 
amacıyla düzenlenen 
programda, Doç. Dr. 
Özaltun, geri dönü-
şümün çevresel etki-
leri, kaynakların ve-
rimli kullanımı ve do-
ğaya bırakılan atıkla-
rın geleceğimiz üze-
rindeki etkileri hak-
kında katılımcılara 
kapsamlı bilgiler 
sundu. 

 Geri dönü-
şümün yalnızca bi-
reysel bir sorumluluk 
değil, aynı zamanda 
toplumsal bir bilinç 
meselesi olduğunu 
vurgulayan Özaltun, 
gençlere çevre dostu 
alışkanlıklar kazan-
dırmanın önemine 
dikkat çekti.
 Gençlerin 
yoğun ilgi gösterdiği 
söyleşide, katılımcı-
lar çevre kirliliğinin 
önlenmesi, atık yö-
netimi ve geri dönü-
şüm teknolojileri üze-
rine 
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Şebin, yaptığı açıkla-
mada, karışık çiftler 
ve kadın milli takı-
mında olimpiyatlara 
katılım şanslarının 
devam ettiğini anlat-
tı.
 Bu hedef 
doğrultusunda hazır-
lıkların sürdüğünü be-
lirten Şebin, "Aralık 
ayında kadın milli ta-
kımımızın Kanada'da 
son kota müsabakası 
olacak, şu an ona ha-
zırlanıyorlar. 
 İlk 8 takım 
belirlendi ve güçlü 
olan 8 takım kaldı. 
 Onların ara-
sında ilk ikiye girdiği-
miz takdirde 10 yıllık 
federasyon olmamız 
münasebetiyle çok 
başarılı bir sezon ge-
çirmiş olacağız." 
dedi.
"Olimpiyat yolun-
da emin adımlarla 
ilerliyoruz”

 Şebin, olim-
piyatlara katılıp fede-
rasyon olarak tarih 
yazmak istediklerini 
ifade ederek, "Karışık 
çiftlerin Kanada'da 
müsabakaları var. 
 Karışık çift-
lerde hedefimiz şu 
an direkt ilk 8'e girip 
olimpiyat kotası 
almak. 
 Dünya şam-
piyonasında yarış-
mak zaten çok zor 
çünkü B Grubu'ndan 
A Grubu'na çıkacak 

ve kıta kotası alacak-
sınız. 
 İlk 6'dan 
sonra da dünyanın 
en iyi 13 ülkesi arası-
na girip ilk 8'in içinde 
olmamız gerekiyor. 
 Dolayısıyla 
biz bunun şu anda 
yarısını başardık. 
 Hedefin ne-
redeyse yüzde 
20'sine ulaşmış du-
rumdayız. 
 Yüzde 
50'sini geçtiğimiz 
zaman zaten kota 

almış olacağız. 
 İnşallah 
2026 Olimpiyatları'na 
en azından bir takım 
olarak katıldığımızda 
10 yıl içinde bir tarih 
yazmış olacağız. Bu 
yolda emin adımlarla 
ilerliyoruz." diye ko-
nuştu.
 Avrupa ve 
dünya şampiyonala-
rında alınan sonuçla-
ra göre yıl sonu pu-
anlamaları ile dünya 
sıralamalarının belir-
lendiğine işaret 

 Gaziantep 
Üniversitesi (GAÜN) 
öğrencisi Harun 
Algül,elde ettiği ba-
şarıdan dolayı mutlu 
olduğunu belirtti.
 Daha büyük 
hedeflere ulaşmak 
için çalışmaktan asla 
vazgeçmeyeceğini 
vurgulayan Algül, 
her sporcunun en 
büyük hayalinin 
olimpiyatlarda altın 
madalya kazanmak 
olduğunu ifade etti.
 "En büyük 
hedefim 2028 olim-
piyatları" diyen 
Algül, şöyle konuştu:
 "Önümde 
Gençler U23 Yarış-
ması, Büyükler 

Dünya Şampiyonası, 
İslam Oyunları ve Ak-
deniz Oyunları var. 
 Ancak bir 
sporcunun en büyük 
hedefi olimpiyatlar. 
 İnşallah 
orada da madalya ka-
zanırım. 2028 Olim-
piyatları'nda halter 
branşında şampiyon 
olup, ay-yıldızlı bay-
rağımızı göklerde dal-
galandıracağıma ina-
nıyorum."
 Algül, zorlu 
bir hazırlık süreci ge-
çirdiğini dile getire-
rek, yarışma önce-
sinde yaşadığı sakat-
lığın kendisini zorla-
dığını ancak hedefle-
rinden vazgeçmedi-

ğini söyledi.
 Geçen yıl Bü-
yükler Avrupa Şam-
piyonası'nda madal-
ya mücadelesi verir-
ken 5-6 ay süren bir 
sakatlık yaşadığını 
hatırlatan Algül, şun-
ları kaydetti: "Türki-
ye Olimpiyat Hazırlık 
Merkezi'nde tedavi-
lerimi sürdürdüm. 
 Bu süreçte 
pes etme noktasına 
geldim ama ailem, 
antrenörlerim, hoca-
larım ve arkadaşla-
rım arkamda durarak 
beni motive etti. 
 Başarımda 
efsane halterci Naim 
Süleymanoğlu'nun 
önemli bir rolü var. 

 Çocuklu-
ğumdan beri onu 
hayranlıkla izliyo-
rum. 
 Onun azmi 
ve mücadelesi bana 
hep ilham verdi. 
 Sakatlık sü-
recinde dahi aklım-
dan çıkmadı, bu ba-
şarıda da onun payı 
büyük."
Hocaları başara-
cağına inanıyor
 GAÜN Spor 
Bilimleri Fakültesi 
Dekan Yardımcısı 
Prof. Dr. Fikret Alın-
cak da Algül'ün elde 
ettiği başarıyla gurur 
duyduklarını belirtti.
 Algül'ün sa-
dece sportif başarı-
larıyla değil akade-
mik performansıyla 
da örnek bir öğrenci 
olduğunu aktaran 
Alıncak, "Gaziantep 
Üniversitesi olarak 
çok güzel başarılar 
elde ediyoruz. 
 Harun da bu 
başarılarımızdan biri. 
 Avrupa şam-
piyonu olarak bizleri 
gururlandırdı. 
 Önümüzdeki 

üç yıl içinde ondan 
daha büyük başarılar 
bekliyoruz. 
 İnşallah bir 
dünya şampiyonluğu 
da gelir. 
 Avrupa şam-
piyonluğu nasıl hayal 
değilse, dünya şam-
piyonluğu da hayal 
değil." ifadelerini kul-
landı.
 Milli Takım 
Antrenörü Mehmet 
Doğan ise Algül'ün 
dört yıl önce Türkiye 
Olimpiyat Hazırlık 
Merkezi'ne geldiğini 
vurgulayarak, "Hal-
ter branşımızda dört 
yıldır kendisine emek 
veriyoruz. 
 Genç ve ge-
lişmekte olan bir 
sporcumuz. Avrupa 
şampiyonu oldu. 
 Bundan son-
raki şampiyonalarda 
da İstiklal Marşı'mızı 
okutacağına inanıyo-
ruz. 
 2028 Olim-
piyatları'nda da in-
şallah kendisini ma-
dalya kürsüsünde gö-
receğiz." diye konuş-
tu. (AA)

 Kırşehir'in 
Mucur ilçesinde eği-
tim öğretime devam 
eden Şehit Astsubay 
Sedat Mert Cumhu-
riyet (Ş.A.S.M.) Cum-
huriyet İlkokulu, öğ-
rencilere sporu sev-
dirmek ve sağlıklı 
yaşam bilinci kazan-
dırmak amacıyla an-
lamlı bir projeye 
imza attı. 
 İlkokul 4. 
sınıf öğrencilerine yö-
nelik başlatılan 
"Spor Dalı Eğitimi" 
çalışmaları okulda 

büyük bir heyecanla 
sürdürülüyor.
 Gerçekleşti-

rilen eğitim progra-
mı kapsamında, öğ-
renciler çeşitli spor 

dallarıyla tanıştırıla-
rak hem fiziksel geli-
şimlerine 

Gençlik Merkezi’nde 
"Geri Dönüşüm" Söyleşisi

Mucur Şehit Astsubay Sedat Mert
Cumhuriyet İlkokulu’nda 4. Sınıf
Öğrencilerine Spor Dalı Eğitimi

Avrupa şampiyonu milli halterci 
Harun Algül'ün hedefi olimpiyatlar

Türkiye Curling Federasyonun 
hedefi 2026 Kış Olimpiyat Oyunları

5'te
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